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                         Referat fra bestyrelsesmøde torsdag 12 Jan. 2023 kl. 18 

                                                   Møde Nr. 2025 

                  Fraværende: Formanden var med, på face time pga. sygdom. 

 

 Godkendelses af referat fra den 03. nov. 

Referatet blev godkendt. 

  Kasserens gennemgang af økonomi 

 

1. indkomne betalinger 

91.510,00 

 

2. Laugets udgifter 

78.979,42 

 

3. Indestående på bankkonti 

430.000,00 

 

4. Skyldige betalinger 

769.00 

 

 

5. kontant beholdning 

500.00 

 

 Formanden: 
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1. Hjemmeside. 

Formanden har igennem længere tid arbejdet 

ihærdigt på at få den op at køre, og arbejder 

videre på den sidste del, med stor optimisme om 

at den start kommer i luften.   

2. Brev til beredskabsstyrelsen om adgang til 

toiletbygning. 

Sekretæren fremsender brev til  

Beredskabsstyrelsen, om at vi i bestyrelsen har 

et ønske om at de fremover benytter 

sejlklubbens facilitere. 

3. Etablering Wifi / Kamera. 

Der blev besluttet at indkøbe 3 kamera, til 

overvågning af portene og gården mellem 

bygningerne. 

4. Alternativ strøm. 

Projektet er pt lige lagt i bero, da det er 

tvivlsomt med det som der er kigget på.  

 

 

 Husforvalter  

 

Status vedligeholdelses projekter: 

1. Overdækning terrassen  

Der har været en stor indsats fra nogle af 

medlemmer, og projektet er afsluttet. 

2. Afskærmning ved affaldscontainer. 
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Det samme gælder afskærmning ved 

containerpladsen. 

3. Gavl toiletbygning 

Der var enighed om at den renovering vi har talt 

om, kunne klares med at male og efterskrue ved 

samlinger da den er meget udtørret. 

4. Pælepladser 

Der indhentes tilbud fra marine event 

5. Dæk ved optagning plads 

Der indhentes samtidig tilbud fra marine på 

udbedring, da materialer hertil betales af Næstved 

havn. 

6. Kørevejvinterpladsen 

Projektet bliver lagt til indhentning af tilbud og 

udbedring i løbet af sommer, og derved være 

udbedret inden næste optagning. 

Bagagevognen skulle være klar i løbet af foråret. 

 

 Havnefoged 

Der var 8 medlemmer som havde meldt sig ud, deraf 

var det dog kun en 6 meter plads ved flydebroen, 

10 både står på venteliste til 10 meter og 8 både til 8 

meter. 

 

 Kommende Generalforsamling. 

Den 23 feb. Kl.19 på kobberbakkeskolen. 

Kasserer er på valg, modtager gerne genvalg. 

Michael Aagård er på valg, modtager ikke genvalg 
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Claus Højager er på valg, modtager ikke genvalg 

 

Næste møde:  9 feb. kl. 19 

 

Evt: 

 

 

___________________       ______________           ___________________ 

      Klaus Sønderhegn             Henrik Holm                 Michael Aagård Nielsen 

 

___________________       _______________         ___________________ 

    Susanne Rasmussen          Preben Nielsen                Mikael Sørensen 

                                      

                                               _________________ 

                                                    Claus R. Højager    

 

 
                    


